
 
 
 
 
 

PROTOKÓŁ NR II/2014 
z  Sesji Rady Gminy Nowa Wieś Lęborska 

z dnia 5 grudnia 2014 roku 
 

 

 

 

Miejsce obrad : Urząd Gminy w Nowej Wsi Lęborskiej. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Gminy – Zdzisław Korda  o godz. 14.30 otworzył sesję 
i po powitaniu radnych  oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w obradach 
uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 
radnych stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
Po otwarciu sesji i stwierdzeniu prawomocności obrad przystąpiono do przyjęcia 
protokołu z poprzedniej sesji rady gminy, która odbyła się dnia 1 grudnia 2014 roku. 
Protokół został przyjęty przez radnych jednogłośnie. 

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Zdzisław Korda przedstawił porządek  II 
Sesji Rady Gminy : 
                                                                                           

1. Podjęcie uchwały w sprawie liczby , rodzaju i zakresu działania stałych 
komisji rady gminy. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji rewizyjnej. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie składu osobowego stałych komisji rady gminy. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Nowa Wieś 

Lęborska. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diety dla radnych Rady 

Gminy Nowa Wieś Lęborska. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diety dla sołtysów.  
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zakończenie obrad.  
     

Po przedstawieniu porządku obrad przewodniczący Rady Gminy – Zdzisław Korda 
zwrócił się do radnych, czy mają pytania i uwagi do przedstawionego porządku 
obrad. 
Rada Gminy porządek obrad przyjęła jednogłośnie, po czym przystąpiono do jego 
realizacji. 
 
 



Ad. 1 
 
Przewodniczący rady gminy – Zdzisław Korda przedstawił radnym projekt uchwały w 
sprawie liczby , rodzaju i zakresu działania stałych komisji rady gminy. 
 
Jest propozycja powołania następujących komisji : 
 

- Komisja Budżetu i Rozwoju 
- Komisja Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska 
- Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Polityki Społecznej 

 
Następnie omówiono zakresy działania w/w komisji, które zostały określone w 
uchwale. Szczegółowych wyjaśnień udzieliła Sekretarz – Wioletta Piechowska – 
Labuda.   
Wiceprzewodniczący rady – Jan Muttke odczytał zakres działania w/w komisji. 
 
Rada Gminy po zapoznaniu się z projektem uchwały, wyjaśnieniami Sekretarza, po 
dyskusji, w obecności 14 radnych, przy 13 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym” 
podjęła Uchwałę Nr II/3/14 w sprawie liczby, rodzaju i zakresu działania stałych 
komisji rady gminy – która stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 2 
 
Przewodniczący rady gminy – Zdzisław Korda przedstawił radnym projekt uchwały w 
sprawie powołania komisji rewizyjnej. 
 
Zgodnie z art. 18 a ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym w skład Komisji Rewizyjnej 
wchodzą radni, z wyjątkiem radnych pełniących funkcję przewodniczącego i 
wiceprzewodniczącego rady. 
Zgodnie ze Statutem Gminy w skład Komisji Rewizyjnej wchodzi 5 radnych. 
Przewodniczący rady zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatur na członków 
Komisji Rewizyjnej. 
Zgłoszono następujące kandydatury : 

1. Darznik Ludwika 
2. Downar-Zapolski Roman 
3. Palczewska Renata 
4. Rozenkranc Tomasz 
5. Wrześniewski Adam 

 
Przewodniczący rady zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy są jeszcze inne 
kandydatury.  
Ponieważ nie zgłoszono więcej kandydatur do Komisji Rewizyjnej, przewodniczący 
rady zamknął listę.  
Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie do Komisji Rewizyjnej. 
Następnie przewodniczący rady przeprowadził jawne głosowanie składu Komisji 
Rewizyjnej. Głosowało 15 radnych. Za n/w kandydatami radni głosowali następująco:  
- kandydatura radnej Ludwiki Darznik  
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się - 1 



- kandydatura radnego Romana Downar - Zapolskiego 
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się - 1 
- kandydatura radnej Renaty Palczewskiej 
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się - 1 
- kandydatura radnego Tomasza Rozenkranc 
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się - 1 
- kandydatura radnego Adama Wrześniewskiego 
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się - 1 
 
Następnie członkowie Komisji Rewizyjnej udali się do sąsiedniego pomieszczenia 
celem ukonstytuowania się tj. wybrania ze swego grona przewodniczącego i 
wiceprzewodniczącego komisji. 
Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej została wybrana – Ludwika Darznik, 
wiceprzewodniczącym  –  Roman Downar –Zapolski.  
 
Następnie wiceprzewodniczący rady – Andrzej Lubiński odczytał Uchwałę Nr II/4/14 
w sprawie powołania komisji rewizyjnej. Uchwała ta stanowi załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad. 3 
 
Przewodniczący rady gminy – Zdzisław Korda przedstawił radnym projekt uchwały w 
sprawie składu osobowego stałych komisji rady gminy. 
 
Radni otrzymali zakres działania komisji rady gminy i po zapoznaniu się z nim 
zadeklarowali, w pracach jakich komisji chcą brać udział. 
Zgodnie ze Statutem Gminy radny może być członkiem tylko dwóch stałych komisji. 
 
Komisja Budżetu i Rozwoju 
 

1. Darznik Ludwika 
2. Downar -Zapolski Roman 
3. Lubiński Andrzej 
4. Muttke Jan 
5. Palczewska Renata 
6. Syldatk Marian 
7. Wolff Waldemar 

 
Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie do w/w komisji. 
 



Następnie przewodniczący rady przeprowadził jawne głosowanie składu Komisji 
Bużetu i Rozwoju. Głosowało 15 radnych. Za n/w kandydatami radni głosowali 
następująco:  
- kandydatura radnej Ludwiki Darznik  
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się - 1 
- kandydatura radnego Romana Downar - Zapolskiego 
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się - 1 
- kandydatura radnego Andrzeja Lubińskiego 
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się - 1 
- kandydatura radnego Jana Muttke 
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się - 1 
- kandydatura radnej Renaty Palczewskiej 
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się - 1 
- kandydatura radnego Mariana Syldatk 
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się - 1 
- kandydatura radnego Waldemara Wolff 
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się - 1 
 
Następnie członkowie Komisji Budżetu i Rozwoju udali się do sąsiedniego 
pomieszczenia celem ukonstytuowania się tj. wybrania ze swego grona 
przewodniczącego i wiceprzewodniczącego komisji. 
Przewodniczącym Komisji Budżetu i Rozwoju został wybrany – Marian Syldatk,  
wiceprzewodniczącą  –  Renata Palczewska.  
 

 Komisja Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska 

1. Florczyk Andrzej 
2. Gabryelska Henryka 
3. Korda Zdzisław 
4. Muttke Jan 
5. Sech Urszula 
6. Wolff Waldemar 
7. Wrześniewski Adam 
 

Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie do w/w komisji. 
 



 
Następnie przewodniczący rady przeprowadził jawne głosowanie składu Komisji 
Infrastruktury i Ochrony Środowiska. Głosowało 15 radnych. Za n/w kandydatami 
radni głosowali następująco:  
- kandydatura radnego Andrzeja Florczyk 
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się - 1 
- kandydatura radnej Henryki Garyelskiej 
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się - 1 
- kandydatura radnego Zdzisława Kordy 
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się - 1 
- kandydatura radnego Jana Muttke 
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się - 1 
- kandydatura radnej Urszuli Sech 
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się - 1 
- kandydatura radnego Waldemara Wolff 
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się - 1 
- kandydatura radnego Adama Wrześniewskiego 
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się - 1 
 
Następnie członkowie Komisji Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska udali 
się do sąsiedniego pomieszczenia celem ukonstytuowania się tj. wybrania ze swego 
grona przewodniczącego i wiceprzewodniczącego komisji. 
Przewodniczącym Komisji Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska  
został wybrany – Adam Wrześniewski,  wiceprzewodniczącą  –  Henryka 
Gabryjelska. 
 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Polityki Społecznej 

 

1. Ellwart Waldemar 
2. Frankowska -Kręcisz Katarzyna 
3. Florczyk Andrzej 
4. Gabryelska Henryka 
5. Lubiński Andrzej 
6. Rozenkranc Tomasz 
7. Sech Urszula 



8. Syldatk Marian 
 
Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie do w/w komisji. 
 

Następnie przewodniczący rady przeprowadził jawne głosowanie składu Komisji 
Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Polityki Społecznej. Głosowało 15 radnych. Za 
n/w kandydatami radni głosowali następująco:  

- kandydatura radnego Andrzeja Florczyk 
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się - 1 
- kandydatura radnego Waldemara Ellwarta 
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się - 1 
- kandydatura radnej Katarzyny Frankowskiej - Kręcisz 
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się - 1 
- kandydatura radnej Henryki Gabryelskiej 
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się - 1 
- kandydatura radnego Andrzeja Lubińskiego 
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się - 1 
- kandydatura radnego Tomasza Rozenkranc 
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się – 1 
- kandydatura radnej Urszuli Sech 
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się - 1 
- kandydatura radnego Mariana Syldatk 
- za – 14 
- przeciwko – 0 
- wstrzymało się - 1 
 
Następnie członkowie Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Polityki Społecznej udali 
się do sąsiedniego pomieszczenia celem ukonstytuowania się tj. wybrania ze swego 
grona przewodniczącego i wiceprzewodniczącego komisji. 
Przewodniczącym Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Polityki 
Społecznej została wybrana – Katarzyna Frankowska - Kręcisz,  
wiceprzewodniczącym – Tomasz Rozenkranc.  
 



Następnie wiceprzewodniczący rady – Andrzej Lubiński odczytał Uchwałę nr II/5/14 
w sprawie składu osobowego stałych komisji rady gminy. Uchwała ta stanowi 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 4  
 
Przewodniczący rady gminy – Zdzisław Korda przedstawił radnym projekt uchwały w 
sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Nowa Wieś Lęborska. 
 
Przewodniczący rady poinformował, że aktualne wynagrodzenie Wójta, przedstawia 
się następująco  : 
- wynagrodzenie zasadnicze -  4.630 zł 
- dodatek funkcyjny – 1.550 zł 
- dodatek specjalny 30% - 1.854 zł 
plus dodatek za wieloletnią pracę. 
 
Przewodniczący dodał również, że wynagrodzenie Wójta nie wzrosło od 2007 roku.  
W związku z powyższym wnioskuje o zwiększenie wynagrodzenia Wójta o kwotę 
1.000 zł. brutto. 
Radna Renata Palczewska zwróciła się z prośbą o podanie jakie wynagrodzenie 
otrzymują pracownicy zatrudnieni w urzędzie. Chodzi radnej o porównanie  
wynagrodzenia pracowników do wynagrodzenia Wójta. 
Skarbnik poinformowała, że wynagrodzenie zasadnicze pracowników urzędu 
kształtuje się od 2.100 zł  do 3.000 zł brutto.  
Radna wnioskuje, aby  poczekać z podwyżkami wynagrodzeń do absolutorium.  
Radny Marian Syldatk poparł stanowisko przewodniczącego rady,  jest również za 
podwyższeniem wynagrodzenia Wójta o 1000 zł brutto.   
Radny Andrzej Lubiński jest zdania, że rada w tej chwili nie powinna rozpatrywać 
sprawy wynagrodzeń.  
Radny Jan Muttke powiedział, że Wójt nie miał podwyżki od siedmiu lat. W tej chwili 
jego wynagrodzenie zasadnicze wynosi 4.630zł, a wynagrodzenie kierowników 4.100 
zł. Jednakże porównując pracę Wójta, a pracę kierownika, to zdaniem  radnego Wójt 
zasługuje na podwyżkę wynagrodzenia i nie powinno się z tym czekać do 
absolutorium.  
Radny wnioskuje o podwyższenie wynagrodzenia Wójta do kwoty 5.000 zł i dodatku 
funkcyjnego do kwoty 1.900 zł.  
Radny Andrzej Lubiński wnioskuje, aby do tematu podwyżki wrócić za rok.  
Powyższe cztery wnioski przewodniczący rady poddał głosowaniu. Głosowało 15 
ranych. 
Za wnioskiem przewodniczącego rady  Zdzisława Kordy głosowało 4 radnych, za 
wnioskiem radnej Renaty Palczewskiej głosowało 2 radnych, za wnioskiem radnego 
Jana Muttke głosowało 3 radnych i za wnioskiem radnego Andrzeja Lubińskiego 
głosowało 6 radnych.  
Następnie przegłosowano dwa wnioski, które otrzymały największą ilość głosów tj. 
wniosek przewodniczącego rady Zdzisława Kordy o podwyższenie wynagrodzenia 
wójta o 1.000 zł i wniosek Andrzeja Lubińskiego, aby do tematu podwyżki wrócić za 
rok .  
Głosowało 15 radnych. Za pierwszym wnioskiem głosowało 6 radnych i za drugim 
wnioskiem głosowało 9 radnych.   



W związku z powyższym wynagrodzenie Wójta pozostało na dotychczasowym 
poziomie.  
 
Rada Gminy po zapoznaniu się z projektem uchwały, po dyskusji, w obecności 15 
radnych, przy 12 głosach „za” i 3 głosach „przeciwko” podjęła  Uchwałę nr II/6/14 w 
sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Nowa Wieś Lęborska – która stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 5 
 
Przewodniczący rady gminy – Zdzisław Korda przedstawił radnym projekt uchwały w 
sprawie ustalenia wysokości diety dla radnych Rady Gminy Nowa Wieś Lęborska. 
 
Przewodniczący rady wnioskuje, aby diety dla radnych pozostawić na aktualnym 
poziomie.  
 
Rada Gminy po zapoznaniu się z projektem uchwały, po dyskusji, w obecności 15 
radnych, przy 15 głosach „za”  Uchwałę nr II/7/14 sprawie ustalenia wysokości 
diety dla radnych Rady Gminy Nowa Wieś Lęborska – która stanowi załącznik nr 
6 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 6 
 
Przewodniczący rady gminy – Zdzisław Korda przedstawił radnym projekt uchwały w 
sprawie ustalenia diety dla sołtysów.  
 
Przewodniczący rady poinformował, że sołtysi gminy Nowa Wieś Lęborska zwrócili 
się do rady gminy z prośbą o zmianę wysokości diet oraz prowizji od zebranych 
podatków i opłat śmieciowych.  
Pismo to odczytał wiceprzewodniczący komisji – Jan Muttke. Do pisma dołączono 
wykaz diet sołtysów w gminach sąsiednich.  
Następnie Skarbik Gminy – Bogusława Gulewicz przedstawiła wysokość diet 
sołtysów na dzień dzisiejszy w gminie Nowa Wieś Lęborska i w gminach sąsiednich. 
 
Radny Marian Syldatk wystąpił z wnioskiem o pozostawienie diety sołtysów bez 
zmian. 
 
Rada Gminy po zapoznaniu się z projektem uchwały, po dyskusji, w obecności 15 
radnych, przy 15 głosach „przeciwko” nie podjęła uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości diety dla radnych Rady Gminy Nowa Wieś Lęborska.   
 
  
Po podjęciu uchwały przystąpiono do realizacji następnych punktów porządku 
obrad : interpelacje i zapytania radnych, wolne wnioski i informacje.   
 
Radny Jan Muttke prosi o interwencję w sprawie przejazdu przez miejscowość 
Łebień dużych samochodów ciężarowych,  przewożących materiały na budowę 
wiatraków w Kopaniewie. Samochody te niszczą drogę i negatywnie wpływają na 
stan budynków zlokalizowanych przy drodze.  
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


